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Zápis ze 50. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum 4. 6. 2014, 13:00 hod, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, 
 

VV projednal: 

 

1) Závěrečnou přípravu Konference ČAST dne 7.6.2014. VV konstatoval, že Konference je zcela 
připravena. A seznámil se s jednotlivými zprávami odborných komisí. VV nebude do těchto 
zpráv jakýmkoliv způsobem zasahovat. P. Bohumský bude tuto Konferenci moderovat. Účast 
přislíbil též předseda ČUSu, M. Jansta.  

2) Zprávu J. Brothánka o připsání všech zbylých peněz z dotačních programů I. a II. (reprezentace 
resp. talentovaná mládež). Stále chybí peníze z dotačního programu V. (Organizace sportu). 
Tyto peníze očekáváme každým dnem. ČAST obdržela též rozhodnutí o přidělení dotace od 
MŠMT na 2 nové mikrobusy v celkové výši 1600 tis. CZK. ČAST musí provést výběrové řízení 
dle pravidel vydaných MŠMT.  

3) Dotace krajským svazům pro rok 2014. Rozdělení finančních prostředků bude dle klíče 
z loňského roku, a to na základě členské základny a členské základny mládeže 3.6.2014. Výše 
jednotlivých dotací je uvedena v tabulce v příloze tohoto zápisu. 

4) Účast české reprezentace na MS družstev mužů a žen v Tokiu. Sportovní hodnocení provede 
VV až po předání hodnocení obou trenérů. Projednal i závěry obou kongresů, pořádaných na 
tomto mistrovství, ETTU a ITTF. Hlavním tématem na Kongresu ETTU byl rozvojový program 
hráčů do 21 let a budoucí podoba mistrovství Evropy dospělých. Na Kongresu ITTF odstoupení 
A.Sharary z funkce předsedy ITTF, představení příštího MS v Číně a LOH v Brazílii a přijetí 2 
nových členských Asociací. V současné době má ITTF již 220 členů (1. až 2. místo ze všech 
sportovních organizací). Obou Kongresů se zúčastnili Z.Špaček a N.Endal (v kongresu ETTU 
jako viceprezident).   

5) Zprávu Z. Špačka z VH APK. VH mimo jiné schválila celuloidové míčky pro všechny zápasy 
extraligy do konce 1. poloviny sezóny 2014/15. Převody licencí z Robotu Mokré Lazce do TJ 
Agrotec Hustopeče a ze STEN marketing do HB Ostrov Havlíčkův Brod. Zároveň pro 2 týmy na 
jejich žádost pozastavila licenci maximálně na dva roky (TJ Agrotec Huspopeče a Sokol Králův 
Dvůr). Dodatečně zařadila do extraligy mužů 1. a 2. v pořadí 1.ligy, t.j. DTJ Hradec Králové B a 
SKST Liberec. Je tedy pravděpodobné, že 1.liga bude mít příští rok opět pouze 12 týmů.    

6) Zprávu Z. Špačka z mítinku Superligy v maďarském Györu.  Systém soutěže pro příští sezónu se 
nemění. Byly stanoveny termíny pro 1. polovinu soutěže (hrací dny úterý). Přihlášky jsou do 1. 
července. Další mítink spojený s losováním soutěže se uskuteční 23.7. v České republice.  

7) Zprávu J. Brothánka ze zasedání dozorčí rady. Šlo především o rozpočet pro letošní rok a 
schválení roční závěrky za rok loňský, zejména s ohledem na blížící se Konferenci ČAST. 

8) Zprávu J.Brothánka o kontrole NKÚ. Požadavky jsou neúměrné, zatěžují činnost sekretariátu a 
především J.Brothánka, hlavního ekonoma svazu. 
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9) Zprávu Z.Špačka z průběhu napínavých finálových zápasů žen o titul Mistra ČR mezi SKST 
Hodonín a MSK ČP Břeclav. Předseda konstatoval, že zápasy byly vedeny korektně v krásném a 
důstojném prostředí jak v Hodoníně, tak i Břeclavi. Stejně tak i organizace finálových bojů byla 
na vysoké úrovni. VV gratuluje k titulu klubu z Hodonína. 

10) Účast zástupců VV na Konferencích krajů. 

11) A vzal na vědomí zprávy vrchních rozhodčích z MČR dorostu v Mostě (J.Vítek) a z MČR 
mladších žáků ve Vlašimi (J.Fausek). Předseda ČAST obě akce navštívil, absolvoval zahájení i 
závěrečný ceremoniál. Obě mistrovství byla uspořádána bezproblémově a v důstojném 
prostředí. Zvláště vyzdvihl prostředí v mostecké hale. Oběma mistrovstvím a jejich 
organizátorům tímto VV děkuje.  

12) Zprávu N.Endala o průběhu výběrového řízení na reprezentačního trenéra mužů. Vzhledem 
k tomu, že výkonný výbor byl značně nejednotný, pověřil ještě Z.Špačka a N.Endala k ústnímu 
pohovoru s některými kandidáty. Pohovory proběhnou tak, aby termín 15.6. se stihl a nový 
trenér mohl být jmenován. 

13) Za účasti nového ředitele soutěží J. Poledneho, termínovou listinu na následující sezónu a 
zejména rozpisy ligových soutěží. Po dlouhé diskuzi schválil i zařazení play-off do ligových 
soutěží, a to jen pro první dva kluby ze základní části. Hlavním důvodem bylo nedostatek 
termínů. Pokud by se hrálo čtyřčlenné play-off, sezóna by skončila až v červnu. 

14) Podrobnou informace členů VV P.Bohumského a N.Endala ze zasedáních odborných komisí 
(STK, RIK a KVS). 

15) Informaci N.Endala a Z.Špačka o došlých regulativech a formulářích pro přihlášky do 
evropských pohárů mužů pro následující sezónu. Pro ženy ještě ETTU nic nevydala. 

16)  Žádost SKST Hodonín na pořádání GJC na následující 3 sezóny za stejných podmínek jako pro 
letošní rok. 

17) Informaci N. Endala o situaci ve vedení ETTU. Rozhodnutí o nové struktuře ME dospělých 
bude rozhodnuto pravděpodobně při MEJ v Itálii (červenec 2014), kdy se koná Executive 
board ETTU. 

18) Protest proti nominaci na MEJ hráče J.Valenty a jednání trenéra kadetů L.Pěnkavy. Po 
dlouhém projednávání dospěl jednomyslně VV k závěru, že při nominaci trenér nepochybil a 
nedopustil se ,,korupčního jednání“. Trenér měl právo nominovat dle svého uvážení třetího 
hráče pro soutěž kadetů. Ztotožnil se s písemným vysvětlením nominace L.Pěnkavy. 
Konstatoval, že tuto nominaci jednomyslně schválila i KVS. Není tedy důvod nominaci měnit. 

19) Informaci Z. Špačka z porady sekretářů svazů ČUS, které se zúčastnil K. Chyba. 

20) První došlé žádosti o dotaci pro kluby a TJ vyhlášené VV z dotačního programu V. MŠMT. U 
těchto dotací však chybělo schválení KM. VV rozhodnutí zatím pozastavil. 

21) Zprávu Z. Špačka o schůzce s vedením AŠSK (Asociace školních sportovních klubů). 
Připravovaná spolupráce bude prospěšná pro obě strany. Na konce srpna obě strany podepíší 
memorandum o spolupráci s hlavním styčnými body. 

22) A vzal na vědomí registraci na MV Brněnského spolku stolního tenisu (BSST) dne 10.12.2013 a 
zápis z jednání VH tohoto spolku dne 2.4.2014. 
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23) Žádosti reprezentantů P. Širůčka , T. Konečného a L. Jančaříka o podporu při přípravě 
v zahraničí. VV pověřil N. Endala k projednání s hráči. 

 

VV schválil: 

1) Dotaci krajským svazům pro rok 2014 dle stanoveného klíče. 

2) Rozhodnutím per rollam nominaci na MEJ v Itálii (červenec 2014). Junioři : Reitšpies, Kučera, 
Polanský, Málek, náhr. Pavlík. Kadeti : Martinko J. Buben, Valenta, náhr. Lapčík. Kadetky : 
Petrovová, Čechová, Slezáková, Blašková Z., bez náhr. Juniorky : Štefcová, Mynářová, 
Kapounová, Kmeťová, náhr. Sikorová. Trenéři : Špaček P., Botková, Koutný, Pěnkava L. Masér : 
Machala. Vedoucí výpravy : Novotná M., Press : Zálewský F. 

3) Rozhodnutím per rollam zapůjčení stolů pro Slavoj Praha na mezinárodní turnaj mládeže 
v Praze (květen 2014) 

4) Rozhodnutím per rollam zapůjčení podlahové krytiny pro MSK Čp Břeclav pro finálová utkání 
extraligy žen. 

5) Rozpisy ligových soutěží pro příští sezónu. 

6)  A ukončil disciplinární řízení ve věci nesehraného utkání 3.ligy mezi Rožnov p. Radhoštem a 

Slezan Opava. A rozhodl takto: Oběma družstvům se uděluje pokuta 10 tis. CZK, splatná do 

30.6.2014 s tím, že původní pokuta stanovená dle SŘ se započítává.  

7) Účast zástupců VV na dalších Konferencích krajských svazů: Olomouc (24.6.) – N. Endal,  

Pardubický (23.6.) – J. Brothánek, Liberecký (13.6.) – P. Bohumský.  

8) Přidělit SKST Hodonín GJC pouze na příští rok (2015). Důvodem jsou volby do vedení ČAST 

v příštím roce. VV nechce příští vedení ČAST dlouhodobě zavazovat.  

9) Navýšení Sportovním střediskům a Krajským centrům (17) pro rok 2014 o 500 tis. Podmínkou 

mimo jiné je jejich účast na WT v Olomouci, zejména při závěrečných (televizních) přenosech. 

Rozdělení provede KM, zprávu podá M. Linert.  

10) A rozhodl, že  ligové soutěže (až do termínu 31.12.2014), budou hrány pouze s celuloidovými 

míčky.  

 

VV uložil: 

1) J. Brothánkovi: Rozeslat rozhodnutí disciplinárního řízení. 
T: vše do 10. 6. 2014 

 
2)   J. Polednemu: Vydat rozpisy soutěží pro ligové soutěže, vydat termínovou listinu ČAST  pro   

  následující sezónu a připravit losování ligových soutěží. 
       T: 13. 6. 2014   
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3) J. Brothánkovi: Připravit a uskutečnit výběrové řízení na nákup 2 ks mikrobusů.                                   

T: 30.11.2014  

4) J. Brothánkovi: Pozvat na zasedání VV V. Slobodziana k prezentaci knihy k devadesátému 

výročí založení stolní tenisu v Československu. 

T : 15.7.2014   

 

 

Úkoly z minulého zasedání VV: 

Všechny úkoly byly splněny.   
 

Jednání ukončeno 4. 6. 2014 v 19:30 hod. 

Příští zasedání VV: 23. 7. a 19. 8. 2014 od 13 hodin v Praze na Strahově. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


